
 1 

Protokół Nr 59/2022 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, 

Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 11 stycznia 2022 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca Komisji 

2. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kaszliński Jakub – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kilimiak Urszula – inspektor ds. obsługi sekretariatu i zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych 

3. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

4. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Działalność handlowo-usługowa na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. Informacja 

o wydawanych koncesjach na sprzedaż alkoholu. 

3. Realizacja zadań z zakresu opieki społecznej. Podjęcie działań dotyczących pomocy 

w egzystencji osób starszych i samotnych, niewydolnych życiowo. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godzinie 09:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała członków komisji, Przewodniczącą Rady 

Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Działalność handlowo-usługowa na terenie gminy Dąbrowa Biskupia. Informacja 

o wydawanych koncesjach na sprzedaż alkoholu. 

Pani Monika Wochna – poinformowała, że na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia funkcjonuje 

219 przedsiębiorstw jednoosobowych. W większości działalność gospodarcza jest 

podejmowana przez mężczyzn. Jeśli chodzi o przedział wiekowy to najwięcej osób podejmuje 

działalność gospodarczą w wieku 30-50 lat. Najwięcej zarejestrowanej działalności jest na 
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roboty budowlane, działalność usługową wspomagającą produkcję roślinną, transport 

drogowy towarów, sprzedaż hurtowa owoców i warzyw.  

Materiał stanowi załącznik do protokołu.  

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego tematu. 

Pani Urszula Kilimiak – przedstawiła informację o wydawanych koncesjach na sprzedaż 

alkoholu. Poinformowała, że na terenie gminy jest 15 punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych. Opłata roczna podstawowa za sprzedaż napojów alkoholowych do 4,5% oraz 

piwa wynosi 525 zł; powyżej 4,5% do 18% - 525 zł oraz powyżej 18% zawartości alkoholu 

2 100 zł. Komplet zezwoleń to kwota – 3 150 zł.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – Z czego wynikają te kwoty? 

Pani Urszula Kilimiak – Te kwoty wynikają z ustawy. Zezwolenie można wykupić kompleksowe 

lub tylko np. na piwo. W każdej chwili można zrezygnować lub dobrać kolejne zezwolenie.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy mając zezwolenie stałe (roczne) chcąc sprzedawać alkohol np. 

na dożynkach, to muszę mieć zezwolenie jednorazowe? 

Pani Urszula Kilimiak – Tak.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy mamy tendencję spadkową w ilości punktów, czy zwyżkową? 

Pani Urszula Kilimiak – Mamy mniej odkąd funkcjonują markety w Dąbrowie Biskupiej. Jednak 

wpływy do budżetu są wyższe. 

Radna Renata Gawrysiak – Z czego to wynika? 

Pani Urszula Kilimiak – Przy pierwszym zezwoleniu przedsiębiorca płaci stawki ustawowe. 

Natomiast do końca stycznia należy złożyć oświadczenie o ilości sprzedanych napojów 

alkoholowych i wówczas opłata zależy od tego czy przekroczy się dane progi. W 2021 roku 

wpłynęło do budżetu 89 728,65 zł.  

Ad. 3. Realizacja zadań z zakresu opieki społecznej. Podjęcie działań dotyczących pomocy 

w egzystencji osób starszych i samotnych, niewydolnych życiowo. 

Pani Ewelina Słupczewska – poinformowała, że od października świadczone są na terenie 

gminy usługi opiekuńcze. Projekt jest realizowany przez Fundację z Komaszyc, a my mamy 

podpisaną z nimi umowę. Na obecną chwilę projekt przedłużony jest do końca czerwca 2022. 

Świadczone są usługi opiekuńcze, mamy asystenta osób niepełnosprawnych, a od połowy 

stycznia ma być rehabilitacja. Szukamy ciągle opiekunów, ponieważ jest coraz więcej osób 

potrzebujących, a nie mamy osób, które mogłyby świadczyć takie usługi.  

Materiał w załączeniu do protokołu.  
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Radna Renata Gawrysiak – Ile mamy osób korzystających z projektu? 

Pani Ewelina Słupczewska – Obecnie mamy 14 osób korzystających z usług, jednak 

potrzebujących jest więcej.  

Radna Renata Gawrysiak – Co trzeba mieć skończone, żeby świadczyć takie usługi? 

Pani Ewelina Słupczewska – Wystarczy kurs, który obecnie prowadzony jest online przez kilka 

dni.  

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Renata 

Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 11 stycznia 2022 r. , godz. 11:30 

Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Renata Gawrysiak 


